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WALLONIA EXPORT-INVESTMENT AGENCY

Place Sainctelette, 2 
B-1080 Brussels 
+ 32 2 421 82 11 
info@awex.be 
www.awex.be 
 

The Wallonia Export-Investment Agency (AWEX) is the institution in charge of the  
development and management of Wallonia’s domestic and international economic  
relations.  
 
Through a personalized, innovative, and sustainable approach, AWEX supports  
Walloon companies - regardless of their size, sector, or target market - in every step of 
their international endeavors. This includes exports, technological partnerships, and 
development abroad.  
 
The agency’s vast network of connections ensures the best advisors are always by 
your side. Our local anchors and agents abroad are capable of providing unparalleled 
insight to take your company to the next level. In addition, our connections will help 
establish your business in the global marketplace and promote it throughout the world. 
Training, incentives, and international financing are also available.  
 
AWEX is also committed to strengthening Wallonia's position as the premier gateway 
for international investors seeking success in the heart of Europe. We work closely with 
them to inform, convince, and advise in every stage of their development.  
 
Feel free to get in touch with one of our local or international agents via our websites 
listed above. In our network of more than 400 employees in nearly 100 countries 
around the world, there is always someone ready and willing to support you in your 
approach.  
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АГЕНТСТВО ПО ЭКСПОРТУ И ИНОСТРАННЫМ ИНВЕСТИЦИЯМ 
ВАЛЛОНИИ 

Агентство по экспорту и иностранным инвестициям Валлонии (AWEX) занимается вопро-
сами развития и управления  внешними и внутренними экономическими связями Валлонии.  
Посредством индивидуального, инновационного и устойчивого подхода AWEX оказывает 
поддержку валлонским компаниям на всех этапах развития бизнеса на международном 
уровне (экспорт, технологическое партнерство и филиалы за рубежом), независимо от их 
размера, сферы деятельности и целевых рынков.  
  
На пути достижения своих целей AWEX опирается на опыт местных специалистов, а также 
на обширную сеть представителей за рубежом, способных в кратчайшие сроки предоста-
вить маркетинговые исследования, актуальную отраслевую информацию, а также орга-
низовать бизнес миссии за рубежом и, таким образом, познакомить международное 
бизнес-сообщество с технологическими достижениями Валлонии.  
 
Кроме того, мы предлагаем финансовую поддержку, помощь в доступе к международному 
финансированию и профессиональное обучение в области экспорта.  В рамках миссии по 
привлечению и сопровождению международных инвестиций AWEX способствует укрепле-
нию позиций Валлонии как ключевой площадки  для инвесторов, желающих обосноваться 
в  сердце Европы. 
 
Информирование, умение убедить и проконсультировать - вот задачи, которые ставит 
перед собой Агентство в рамках содействия компаниям на всех этапах  расширения биз-
неса в нашем регионе.   
 
Посетите наш веб-сайт и свяжитесь с одним из наших оффисов в Бельгии или за рубежом. 
В нашей сети из более 400 сотрудников в почти 100 странах мира всегда найдется спе-
циалист, который сможет поддержать Вас в Ваших начинаниях. 
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WWW.WALFOOD.BE:  A WEBSITE LINKING TO 260 BUSINESSES 
 

If you are looking for one of the following production methods: organic, Halal, Kosher  
If you are interested in PRIVATE LABEL (distributor branded products) 

If your activities are based on the type of packaging: vacuum packed, frozen, 
smoked, preserved … 

 
WALFOOD PRESENTS BUSINESSES WORKING IN WALLONIA IN THE FOLLOWING 

SECTORS: 
 

Bakery and confectionery 
Beers and spirits with character 

Chocolate and confectionery 
Commercial and collective catering 

Dairy and egg products and derivatives 
Delicatessen products 

Fish, crustaceans and shellfish 
Food Ingredients 

Fruits and vegetables 
Meat and cold cuts 

Spices and condiments 
Water and non-alcoholic drinks 

Miscellaneous 
 

FOR INFORMATION ON THESE BUSINESSES OR THE POTENTIAL OF THE  
WALLOON AGRIFOOD SECTOR, YOU ONLY NEED ONE ADDRESS:  

AGRO-EUR@AWEX.BE 
 



WWW.WALFOOD.BE : САЙТ, КОТОРЫЙ СОДЕРЖИТ ИНФОРМАЦИЮ О 260 КОМПАНИЯХ... 
 

Вы в поисках метода производства : Органическая продукция, Кошер и Халяль... 
Вас интересует PRIVATE LABEL (собственная торговая марка дистрибьютора)... 

Ваш критерий поиска - «тип упаковки и условия хранения» : вакуумная, замороженный, коп-
ченый, консервы... 

 
WALFOOD ПРЕДСТАВЛЯЕТ КОМПАНИИ ВАЛЛОНИИ, СПЕЦИАЛИЗИРУЮЩИЕСЯ В  

СДЛЕДУЮЩИХ ОБЛАСТЯХ : 
 

Благородные сорта пива и крепкие напитки 
Хлебопекарные изделия, пирожные, печенье 

Шоколад и кондитерские изделия 
Воды и безалкогольные напитки 

Специи и приправы 
Фрукты и овощи 

Пищевые ингредиенты 
Рыба, ракообразные и моллюски 

Деликатесы  
Молочные продукты, яйца и производные продукты 

Коммерческое и коллективное общественное питание 
Мясо и колбасные изделия 

Другое 
 

ЗА ИНФОРМАЦИЕЙ ОБ ЭТИХ КОМПАНИЯХ ИЛИ АГРОПРОМЫШЛЕННОМ ПОТЕНЦИАЛЕ 
ВАЛЛОНИИ ОБРАЩАЙТЕСЬ ПО ЕДИНОМУ АДРЕСУ : AGRO-EUR@AWEX.BE 

 
 
 



BELGIUM 
БЕЛЬГИЯ 
 
Wallonia Export-Investment Agency (AWEX) 
Espace International Wallonie-Bruxelles 
Place Sainctelette, 2 
B-1080 BRUSSELS 
+32 2/421.82.11 
www.walfood.be 
agro-eur@awex.be 
 
Pascale Delcomminette, CEO 
 
 
Agrofood Department 
 
Maïté Ferreira De Crasto 
+32 2/421 85 13 
m.ferreira@awex.be 
 
 
 

 
RUSSIA 
РОССИЯ 
 
MOSCOW 
Gérard SEGHERS 
c/o Belgian Embassy 
Ulitsa Malaya Moltchanovka, 7 
Moscow 121069  
+7-495-697.82.73 
moscou@awex-wallonia.com 
 
NIZHNY NOVGOROD 
Andrey EMELIYANOV 
Flanders Investment & Trade,  
Office 412, 4 Kostina St  
603000 Nizhny Novgorod  
+7-831-278.69.36 
nizhnynovgorod@fitagency.com 
 
ST. PETERSBURG 
Dimitri GOUSAKOV 
Flanders Investment & Trade 
Nab. reki Moyki 42, liter A, office 38H 
191186 Saint-Petersburg  
+7-812.34.77.919 
saintpetersburg@fitagency.com 
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BOSTANI CHOCOLATE BELGIUM

Avenue Ernest Solvay, 26 
B - 1480 SAINTES 
32-(0)23669525 
www.bostani.be 
info@bostani.be 
 
CONTACT 
Mr. Benjamin NEMAYECHI, Sales manager 
32-(0)497212471 
export@bostani.be 

ACTIVITIES, PRODUCTS AND BRANDS  
Bostani Chocolatier offers an assortment of luxuriously rich and natural chocolates that come 
in plain or filled varieties, in tasty and original-mix flavours. 
 
NEW PRODUCTS AND INNOVATIONS 
Discover our "Thin & Filled" and "Biscuit Cream" collections as well as our large collection of 
great-tasting chocolates that are perfect for any gift or occasion. 
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BOSTANI CHOCOLATE BELGIUM

ДЕЯТЕЛЬНОСТЬ, ПРОДУКЦИЯ И БРЕНДЫ  
Bostani Chocolatier предлагает ассортимент роскошных и натуральных конфет: простых или с на-
чинкой, с чудесным букетом оригинальных вкусов. 
 
НОВАЯ ПРОДУКЦИЯ И ИННОВАЦИИ 
Попробуйте наши коллекции "Thin & Filled" и "Biscuit Cream", а также насладитесь широким ас-
сортиментом вкуснейших конфет, которые станут идеальным подарком к любому торжеству. 
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BRASSERIE DE SILLY

Rue Ville Basse, 2 
B - 7830 SILLY 
32-(0)68250480 
www.silly-beer.com 
silly@silly-beer.com 
 
CONTACT 
Mr. Lionel VAN DER HAEGEN, Managing Director  
lionel@silly-beer.com 

ACTIVITIES, PRODUCTS AND BRANDS 
At Brasserie de Silly, artisan brewing expertise has passed from father to son through six  
generations since 1850. The brewery is now recognised as a reference point for quality.  
Customers from Belgium and far beyond value the accessibility, customer service and  
flexibility of Brasserie de Silly and its wide range of Belgian beers. Each beer is brewed in the 
artisan way using the very best ingredients : pure water, a unique yeast (the secret of which 
is only known to the master brewer), the best hops we can find and top-quality malt. 
 
NEW PRODUCTS AND INNOVATIONS  
Rebranding of Enghien Blond, Double and Hiver. Rebranding of the Silly Brands (Silly Bio, Silly 
Blanche, Silly La Divine, Silly Kriek, Silly Pils, Silly Saison and Silly Scotch).  
New Beer : Silly Kriek 
 
CERTIFICATION 
Brussels Beer Challenge 2019 : Gold Medal for Silly Saison and Silver Medal for Silly Scotch 
Barrel Aged Pinot Noir  
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BRASSERIE DE SILLY

ДЕЯТЕЛЬНОСТЬ, ПРОДУКЦИЯ И БРЕНДЫ 
Опыт ремесла пивоварения в Brasserie de Silly передавался от отца к сыну через шесть поколений, 
начиная с 1850 года. Теперь эта пивоварня признана эталоном качества. Клиенты в Бельгии и за 
ее пределами ценят доступность, уровень обслуживания и гибкость Brasserie de Silly, а также ее 
широкий ассортимент сортов бельгийского пива. Каждый сорт пива варится истинными мастерами 
своего дела с использованием самых лучших ингредиентов: чистой воды, уникальных дрожжей 
(секрет которых известен только мастеру-пивовару), лучшего хмеля, который мы только можем 
найти, и солода высшего качества. 
 
НОВАЯ ПРОДУКЦИЯ И ИННОВАЦИИ  
Ребрендинг Enghien Blond, Double и Hiver. Ребрендинг линейки Silly (Silly Bio, Silly Blanche, Silly La 
Divine, Silly Kriek, Silly Pils, Silly Saison и Silly Scotch).  
Новый сорт пива : Silly Kriek 
 
СЕРТИФИКАЦИЯ 
Конкурс пива Brussels Beer Challenge 2019 : золотой медалью отмечен сорт Silly Saison, а сереб-
ряной - Silly Scotch Barrel Aged Pinot Noir 
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HOPPA BELGIUM

Avenue Wanderpepen, 49 
B - 7130  BINCHE 
32-(0)64445460 
www.belgica-beer.be 
lars@belgica-beer.be 
 
CONTACT 
Mr. Lars RIIS, CEO 
32-(0)471446868 
lars@belgica-beer.be 
 

ACTIVITIES, PRODUCTS AND BRANDS 
Creation of beers representative of the Belgian brewing know-how which is on the list of the  
intangible cultural heritage of humanity of UNESCO. Beers of high fermentation and refermented 
in bottle : the blonde (6.2 °) is slightly cloudy with citrus notes ; the brown (7.7 °) has a touch of 
freshness and caramel ; the triple (8.5°) is all in roundness and voluptuousness. BELGICA-BEER 
was designed, developed and produced for export. 
 
NEW PRODUCTS AND INNOVATIONS 
The packaging is particularly neat. The bottles of 33cl and 75cl are screen printed with 12cts gold 
which enters into the composition of the painting. The 150cl bottle is fully painted. As for the  
brewery, it is developing with particular attention to energy management and integration into its 
environment. All in the respect of the Belgian brewing art. 
 
CERTIFICATION  
A medal at the World Beer Awards (WBA) for brand design, a WBA medal for bottle design and 
a WBA 2019 bronze medal for Triple beer. 
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HOPPA BELGIUM

ДЕЯТЕЛЬНОСТЬ, ПРОДУКЦИЯ И БРЕНДЫ 
Создание пива, представляющего ноу-хау пивоварения Бельгии, которое входит в список нема-
териального культурного наследия человечества ЮНЕСКО. Пиво высокой ферментации со вторым 
брожением в бутылке : blonde (6,2 °) - слегка мутноватое с цитрусовыми нотками ; brown (7,7 °) 
- обладает оттенком свежести и карамели ; triple (8,5 °) - завершенность и чувственность. BEL-
GICA-BEER разрабатывается, развивается и производится на экспорт. 
 
НОВАЯ ПРОДУКЦИЯ И ИННОВАЦИИ 
Упаковка выглядит особенно аккуратно. На бутылки объемом 0,33 л и 0,75 л нанесена трафарет-
ная печать с использованием 12-каратного золота, которое входит в состав краски. Бутылка 0,15 
л окрашена полностью. Что касается пивоварни, то она развивается с особым вниманием к управ-
лению энергопотреблением и интеграции в окружающую среду, и полностью отвечает канонам 
бельгийского искусства пивоварения. 
 
СЕРТИФИКАЦИЯ  
Медаль на World Beer Awards (WBA) за дизайн бренда, медаль WBA за дизайн бутылки и бронзовая 
медаль WBA 2019 за пиво Triple 
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NEOBULLES

Centre, 52 
B - 4890 THIMISTER 
32-(0)87361060 
www.neobulles.be 
info@neobulles.be 
 
CONTACT 
Mrs Carol BRUGMANS, Export Director  
32-(0)498912852 
carol.brugmans@neobulles.be 

ACTIVITIES, PRODUCTS AND BRANDS 
Vintense (www.vintense.be) is a range of non-alcoholic sparkling and still wines. 
Bière des Amis (https://bieredesamis.be) is a Special Belgium Blond (5,8% alc.) with a  second 
fermentation in bottle available in 2 formats (33cl and 66 cl) with specific bottles shapes. 
Kidibul (www.kidibul.be) is a sparkling apple juice bottled in a 75cl Champagne type of bottle. 
The entire range is 100% natural.  
 
NEW PRODUCTS AND INNOVATIONS  
Bière des Amis 0,0% alc. What is unique about our de-alcoholization method ?  
A low pressure under vacuum exerted on our beer allows the alcohol to evaporate at a very 
low temperature (30°C max). This prevents the loss of volatile aromas and ensures that the 
organoleptic qualities of our original Bière des Amis are maintained. 
 
CERTIFICATION 
BRC, IFS, Bio (BE-BIO-01) 
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NEOBULLES

ДЕЯТЕЛЬНОСТЬ, ПРОДУКЦИЯ И БРЕНДЫ 
Vintense (www.vintense.be) - это линейка безалкогольных игристых и столовых вин. 
Bière des Amis (https://bieredesamis.be) - это специальный сорт пива Special Belgium Blond 
(5,8% алк.) со вторым брожением в бутылке, предлагаемый в 2-х форматах тары (0,33 л и 
0,66 л) особенной формы. 
Kidibul (www.kidibul.be) - это газированный яблочный сок, разлитый в бутылки для шам-
панского объемом 0,75 л. Весь ассортимент на 100% натуральный.  
 
НОВАЯ ПРОДУКЦИЯ И ИННОВАЦИИ  
Bière des Amis 0,0% алк. Что уникального в нашем методе деалкоголизации ?  
Путем воздействия на наше пиво низким давлением под вакуумом достигается испарение 
спирта при очень низкой температуре (макс. 30°C). Это предотвращает потерю легкоиспа-
ряющихся ароматов и обеспечивает сохранение органолептических свойств нашего ори-
гинального Bière des Amis. 
 
СЕРТИФИКАЦИЯ 
BRC, IFS, Bio (BE-BIO-01) 
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PMSWEET

Rue César de Paepe, 43 
B - 4683 VIVEGNIS 
32-(0)43881013 
www.pmsweet.be 
info@pmsweet.be  
 
CONTACT 
Mr. Benjamin NEMAYECHI, Export Manager 
32-(0)497212471 
benjamin@pmsweet.be

ACTIVITIES, PRODUCTS AND BRANDS 
PMSweet designs and creates luxury artisan patisseries for the gourmet catering sector. 
 
NEW PRODUCTS AND INNOVATIONS 
Sweet macarons, savoury macarons, gourmet large macarons, éclairs, pastries and vegan pro-
ducts (gluten-free, sugar-free, lactose-free) 
 
CERTIFICATION  
IFS - BRC 
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PMSWEET

ДЕЯТЕЛЬНОСТЬ, ПРОДУКЦИЯ И БРЕНДЫ 
PMSweet разрабатывает и создает роскошные кондитерские изделия для гастрономического сек-
тора. 
 
НОВАЯ ПРОДУКЦИЯ И ИННОВАЦИИ 
Сладкие макаруны, пикантные макаруны, большие макаруны для гурманов, эклеры, выпечка и ве-
ганские продукты (без глютена, без сахара, без лактозы) 
 
СЕРТИФИКАЦИЯ  
IFS – BRC 
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PYLOT

Rue du Pérréon, 115 
B - 4141 LOUVEIGNE 
32-(0)474488727 
www.laredoutable.be 
info@laredoutable.be  
 
CONTACT 
Mr. Michael NISEN, Sales Manager 
32-(0) 487964883 
michael.nisen@exporun.eu 

ACTIVITIES, PRODUCTS AND BRANDS 
Manufacturing of 2 craft beers:  
• La Redoutable triple blond (9% abv)  
• La Redoutable IPA blond (5,9% abv) 
 
NEW PRODUCTS AND INNOVATIONS 
Our beers are made in the purest respect of Belgian brewing heritage. Unfiltered and with a  
second fermentation in bottles. Beers are available in glass bottles 330 ml and in kegs. 
 
CERTIFICATION 
ISO/BRC
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PYLOT

ДЕЯТЕЛЬНОСТЬ, ПРОДУКЦИЯ И БРЕНДЫ 
Производство 2-х сортов крафтового пива:  
• La Redoutable triple blond (9% об.)  
• La Redoutable IPA blond (5,9% об.) 
 
НОВАЯ ПРОДУКЦИЯ И ИННОВАЦИИ 
Наше пиво производится с сохранением бельгийского пивоваренного наследия в чистейшем его 
виде. Нефильтрованное и со вторым брожением в бутылках. Пиво предлагается в стеклянных бу-
тылках объемом 330 мл и в кегах. 
 
СЕРТИФИКАЦИЯ 
ISO/BRC

 
21



« In Wallonia, we have found skillful 
human resources and an ideal location »

Like Laurent,

becom
e a Brand Ambassador fo

r W
all

on
ia

.b
e

Laurent Mercenier, L’Oréal



Wallonia is full of great assets. Help spread the word ! 

You like Wallonia and you want to enhance its global reputation ? Join our network 
of Wallonia.be Brand Ambassadors ! 

One mission, lots of benefits!

We want to promote Wallonia and you can help us: share information from 
our website and social networks, add the Wallonia.be logo and slogan Feel 
inspired to your website, blog or email signature, inform us about development 
opportunities for the Wallonia Region, bring the brand to life by actively taking 
part in conversations on Facebook, Twitter or LinkedIn and by recruiting other 
Ambassadors...

In return, you get a chance to:

Ambassadors’ blog 

How to become a Brand Ambassador?

Complete the online application form on the website (http://www.wallonia.be/en/
ambassadors). Simply answer three questions and we will let you know if your 

Do you want more information?

Contact : ambassador@wallonia.be !

Wallonia is open to the world !

... with a sense of sharing, accessibility, technical
know-how and quality of life



Notes

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 





 WALLONIA EXPORT-INVESTMENT AGENCY 
 

Export 
 

Place Sainctelette 2  
B - 1080 BRUSSELS 

BELGIUM 
Tel.:+32 2 421 82 11  
E-mail: mail@awex.be  

Website: www.wallonia-export.be

Investment 
 

Avenue des Dessus de Lives 6 
B - 5101 NAMUR 

BELGIUM 
Tel.: +32 81 33 28 50 

E-mail: welcome@investinwallonia.be 
Website: www.investinwallonia.be 
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